政府長者及合資格殘疾人士公共交通票價優惠計劃

Government Public Transport Fare Concession Scheme for the Elderly and Eligible Persons with Disabilities







香港居民(包括合資格殘疾人士)

Hong Kong residents (including eligible persons with disabilities)

2024年8月25日起 必須使用樂悠咭享用\$2乘車優惠

must use JoyYou Card to enjoy \$2 Scheme from August 25, 2024

請於2024年7月28日前遞交申請 收妥所需資料及文件後,樂悠咭會在 四個星期內郵寄至台資格申請人提供 的香港通訊地址

Please submit application before July 28, 2024 JoyYou Card will be mailed to the correspondence address in Hong Kong given by eligible applicants within four weeks upon receipt of the required information and documents

樂悠咭申請辦法

How to apply for a JoyYou Card



八達通應用程式 Via Octopus App



郵寄表格

By posting the application form

未滿60歲的合資格殘疾人士可繼續使用已加註「殘疾人士身分」 的個人八達通享用\$2乘車優惠,毋須換咭

Eligible persons with disabilities aged below 60 can continue to enjoy the \$2 Scheme using the Personalised Octopus with "Persons with Disabilities Status"

Card replacement is not required



出行樂悠悠 换咭係時候 It's time to get your JoyYou Card

查詢 Enquiry

樂悠咭網頁 JoyYou Card webpage www.octopus.com.hk/joyyou



熱線 Hotline 3147 1388



